
Skrivelse till Norrmalms stadsdelsnämnd  

Stockholm den 24 januari 2008 
 

 

Hur arbetar Norrmalm med att öka andelen miljöbilar? 

 
Enligt en artikel i Dagens Nyheter den 18 januari 2008 har Stockholms stads satsning på 

miljöbilar kommit av sig och andelen miljöbilar år 2007 har till och med minskat jämfört med 

föregående år. Ser man till andelen tankat förnyelsebart bränsle visar statistiken på än sämre 

siffror.   

 

En anledning som anges i artikeln är att det kan vara problematiskt med tankställen för 

biogas, en annan anledning är troligtvis att man dragit ned på miljösamordnare i stadens olika 

förvaltningar.  

 

I anslutning till denna dystra nyhet undrar vi inom Miljöpartiet hur Norrmalms 

Stadsdelsförvaltnings bilpark är sammansatt och vad man gör inom stadsdelen för att öka 

andelen miljöbilar och andelen tankat förnyelsebart bränsle? 
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